
5. zápisnica zo zasadnutia OZ Bellova Ves 
dňa 28.03.2012 

 
Prítomní: Starostka obce: Anna Baloghová 
Prítomní poslanci: Podľa prezenčnej listiny 
Kontrolór obce: Ing. Štefan Demian 
Hostia: Podľa prezenčnej listiny 
 
Program: 1. Zahájenie 
                2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice 
                3. Schválenie programu 
                4. Schválenie rozpočtu na rok 2012 
                5. Informácia hlavného kontrolóra 
                6. Žiadosti občanov 
                7. Rôzne 
                8. Diskusia poslancov 
                9. Uznesenie 
               10. Záver 
Po ukončení zasadnutia OZ, zasadá okrsková komisia pre referendum. 
 
1. Zahájenie 
Starostka obce privítala prítomných ľudí a poslancov. 
 
2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice 
Pani starostka za zapisovateľku určila p. Líviu Rózsárovú, za overovateľa zápisnice  
p. Mgr. Majoroša. 
Hlasovanie:           za: p. Rajcsányiová                proti: 0             zdržal sa: 0 
                                    p. Dunajová- Spily 
                                    p. Rózsárová 
                                    p. Mgr. Majoroš  
Za členov návrhovej komisie boli navrhnutí p. Rajcsányiová, p. Dunajová-Spily 
Hlasovanie:          za: p. Rajcsányiová                proti: 0              zdržal sa: p. Dunajová-Spily 
                                  p. Rózsárová 
                                  p. p. Mgr. Majoroš 
 
3. Schválenie programu 
Hlasovanie:          za: p. Rajcsányiová 
                                  p. Rózsárová 
                                  p. Dunajová-Spily 
                                  p. Mgr. Dunajová-Spily 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



4. Schválenie rozpočtu na rok 2012 
Pani starostka vysvetlila zmeny v rozpočte, návrh bol vyvesený, bez pripomienok.  
Vzhľadom na to, že poslanci nemali žiadne pripomienky k rozpočtu, stanovisko k rozpočtu 
prečítal hlavný kontrolór obce (viď príloha č. 1)  
Potom dala p. starostka hlasovať schválenie rozpočtu na rok 2012 
 
Hlasovanie:            za: p. Rajcsányiová                  proti: 0            zdržal sa: p. Dunajová-Spily  
                                     p. Rózsárová 
                                     p. Mgr. Majoroš 
 
5. Informácia hlavného kontrolóra 
Kontrolór obce prečítal informácie obecnému zastupiteľstvu (viď príloha č. 2), čo dostal za 
úlohu na predošlom zastupiteľstve. 
 
Pripomienky: 

p. Majoroš mal otázku či dotknuté nájomné zmluvy boli robené nové alebo boli staré 
zmluvy doplnené dodatkami. Keď boli uzatvárané nové zmluvy prečo nebolo o tomto 
informované obecné zastupiteľstvo, ktoré je jediné oprávnené schvaľovať nové nájomné 
zmluvy.  

p. Majoroš nevidí problém v samotnom obnovení nájomných zmlúv pre občanov, ktorí 
majú obecné pozemky dlhodobo v prenájme, problém vidí v postupe p. starostky, ktorá nemá 
právo obchádzať obecné zastupiteľstvo. Postup pani starostky považuje za protiprávny preto 
zvažuje možnosť podania podnetu na postup starostky na prokuratúru.  

p. Majoroš dal opätovnú otázku podľa čoho vyberala starostka okná a dvere, na 
základe čoho posudzovala kvalitu ponúk, nakoĺko ostatné ponuky poli podobné ak nie úplne 
totožné a rozdiel ceny medzi najnižšou a najvyššou ponukou bol viac ako 2.000 Eur.  

p. starostka sa vyjadrila, že na okná je záruka 30 rokov. A okná sú kvalitnejšie ako 
z ostatných ponúk. 

p. Majoroš konštatoval, že jeho pani starostka nepresvedčila a nepovažuje jej postup 
za hospodárny. Na  na základe požiadaviek obyvateľov obce o stanovisko k postupu starostky 
navrhol ako jednu z možností vypracovať znalecký posudok na posúdenie rozdielu v 
ponukách.  Podmienil to však hlasovaním a schválením obecného zastupiteľstva.  

p. Majoroš konštatoval, že to čo pán kontrolór  prečítal, je nepostačujúce. Upozornil 
hlavného kontrolóra na riadne plnenie povinností medzi ktoré patria aj iné povinnosti ako 
záverečný účet obce a schvaľovanie rozpočtu obce, ktoré boli doteraz jedinou činnosťou 
hlavného kontrolóra obce Bellova Ves. Patrí medzi ne okrem iných aj povinnosť signalizovať 
orgánom obce porušovanie platnej právnej úpravy a vnútorných prepisov obce a množstvo 
ďalších povinností vychádzajúcich zo zákona. Na základe predložených informácií nie je 
možné úlohy uložené hlavnému kontrolórovi na predchádzajúcom zasadnutí obecného 
zastupiteľstva považovať za splnené, nakoľko závery kontrolóra neboli podložené žiadnymi 
podkladmi, ale len subjektívnym vyhlásením kontrolóra, že nebolo nič porušené. Navrhol 
nezobrať správu hlavného kontrolóra na vedomie a uložiť mu opätovné dopracovanie 
kontrolných zistení. 

p. Majoroš upozornil hlavného kontrolóra aby začal plniť povinnosti vyplývajúce 
z jeho funkcie.  

P. kontrolór  nemal čo k tomu dodať, všetko prečítal čo mal.  
P. Dunajová-Spily navrhla zistiť koľko stojí znalecký posudok, aby občania dostali 

odpoveď.  
 
 



6. Žiadosti 
p. starostka prečítala žiadosti  
a) Žitnoostrovské osvetové stredisko DS žiada obecný úrad o finančnú pomoc na  

informačné letáky na podporu prevencie drogových závislostí, orientačná suma na 
jedného žiaka je  0,50 €. P. starostka informovala, že máme  30 žiakov, čiže ide o sumu 
15,00 eur.  

  
      Hlasovanie:      za: p. Rajcsányiová                proti: 0                 zdržal sa: 0 
                                    p. Dunajová-Spily 
                                    p. Rózsárová 
                                    p. Mgr. Majoroš  
 
b)  P. Milan Bella  požiadal o žiadosť o predĺženie zatváracej doby v pohostinstve od 
01.04.2012 do 30.09.2012 a to v piatok a v sobotu z 22.00 hod. na 23.00 hodiny.      
Vzhľadom na to, že nikto z okolia pohostinstva sa nesťažoval na rušenie nočného kľudu,     
poslanci túto žiadosť schválili s tým, že ak sa vyskytnú sťažnosti na verejný poriadok alebo 
rušenie nočného kľudu, bude na základe vlastnej iniciatívy uvedená otázka opätovne 
prerokovaná obecným zastupiteĺstvom. 
Hlasovanie:              za: p. Rajcsányiová              proti: 0                 zdržal sa: 0 
                                      p. Dunajová-Spily 
                                      p. Rózsárová 
                                      p. Mgr. Majoroš 
 
c) P. Ladislav Kovács s manželkou podali žiadosť o odkúpenie časti pozemku parc.č. 57/1, 
    o výmere cca 5 árov, ktorý už dlhé roky užívajú. Žiadosť mali podanú na obecný úrad aj  
    v roku 2003, kedy mali tento odpredaj ústne odsúhlasený s tým, že si majú túto parcelu dať  
    zamerať na vlastné náklady, čo aj urobili, ale odpoveď dodnes nedostali.  
 

P. poslanec Majoroš navrhol, aby sa žiadosť odložila na ďalšie rokovania OZ, 
vzhľadom na to, že bol v minulom období hlasovaním OZ pozastavený predaj obecných 
pozemkov. Navrhuje na ďalšom rokovaní OZ dať do bodu programu prípravu pravidiel 
predaja obecných pozemkov. Navrhuje určiť presné pravidlá, v ktorých prípadoch takéto 
žiadosti akceptovať a v ktorých nie. Nie je v záujme obce rozpredávať majetok, môžu však 
byť prípady vhodné osobitného zreteľa, tieto musia byť schvaľované nanajvýš transparentne. 
Preto zavedenie pravidiel, ku ktorým by sa mali možnosť vyjadriť aj ostatní občania obce 
považuje za  nevyhnutný postup. Pravidlá by mali byť OZ schvaľované až po verejnej dikusii 
obyvateľov obce. 
  

P. Dunajová - Spily navrhla, aby občania, ktorí majú záujem dali žiadosť, ktoré 
pozemky by si chceli kúpiť, podľa toho by sa rozhodovalo.  
O žiadosti p. Kovácsa sa bude ešte rokovať. 
 
7. Rôzne 

a) p. starostka oboznámila poslancov, že minulý rok podala p. Eckerová sťažnosť na 
OcÚ, ktorú poslala aj verejnému ochrancovi práv. V týchto dňoch (21.03.2012) sme 
obdržali z kancelárie verejného ochrancu práv list, v ktorom nám oznamujú, že po 
preskúmaní podnetu vec odložil. 

b) p. starostka oboznámila poslancov, že JUDr. Gettler, si žiadal preplatiť faktúru , alebo 
vrátiť sponzorský dar za škodu, ktorá sa stala pri odhŕňaní snehu (odhrnutý makadam) 
pri jeho dome. 



c) p. starostka oboznámila poslancov, že pripravujeme pre deti a rodičov tvorivú dielňu 
pri príležitosti blížiacich sa Veľkonočných sviatkov na deň 31.03.2012 v zasadačke     
„Tvorivé dielne veľkonočných sviatkov“. 

d) dňa 14.04.2012 o 9.00 hod. sa bude konať pri príležitosti dňa Zeme obecná brigáda,  
na ktorú každého srdečne pozýva. 

 
8. Diskusia 

a) p. Majoroš upozornil hlavného kontrolóra aby začal plniť povinnosti vyplývajúce 
z jeho funkcie. 

b) p. Majoroš prečítal podklady, čo má obec zabezpečiť k miestnemu referendu (viď 
príloha č. 3). 

c) p. Majoroš sa opýtal na budovu Jednota. Starostka im ukázala odpoveď z hygieny. 
d) p. Majoroš oboznámil prítomných, že domy pri kanáli boli skoro vytopené, nakoľko 

už spustili vodu a odpad z nevyčistených úsekov doplavilo až do obce, kde na hrádzi 
vytvoril naplaveninu. Štyria občania obce museli vyčistiť upchatú hrádzu. Navrhol 
pani starostke napísať upozornenie správcovi uvedeného kanála, aby sa uvedený stav 
neopakoval, nakoľko jeho nedbanlivosťou ohrozuje zdravia a majetok obyvateľov. 

e) p. Rajcsányiová sa opýtala, koľko môže stáť vybrúsenie parkiet v kultúrnom dome. 
f) p. Morihlatková sa informovala, ako je možné, že počet oprávnených voličov obci    

nezhoduje na štatistickom úrade pri voľbách. Bolo jej vysvetlené, že sa rátali ľudia aj    
s voličským preukazom.  

g) p. Morihlatková sa opýtala, ako sa bude riešiť prístupová cesta k obecným pozemkom, 
lebo jej dcéra nedovolí chodiť cez ich pozemok, hlavne traktory. 

h) p. Balogh sa opýtal, z čoho bude financované referendum. 
i) p. Majoroš mu, že v zmysle zákona z rozpočtu obce. Ďalej dodal že miestne 

referendum je jedinou priamou možnosťou obyvateľov obce priamo rozhodovať a 
hlasovať o dôležitých otázkach života obce. V našej obci bola podaná petícia viac ako 
40 % obyvateľov v ktorej jasne vyjadrili svoj záujem zapojiť sa do chodu obce a preto 
považuje prostriedky vynaložené na zabezpečenie miestneho referenda za 
opodstatnené. Okrem iného sa vyjadril, že navrhne komisii vzdanie sa nároku na 
odmenu a stravovanie, čo sám určite urobí. 

j) p. Morihlatková varovala pani poslankyňu Rajcsányiovú, keď ešte raz započuje, že 
navádza ľudí aby nešli na referendum, tak podá na ňu trestné oznámenie. 

k) p. Majoroš pripomenul, obecná web stránka bola upravená. 
 
 
Zapísala: Lívia Rózsárová 
 
 
Overovateľ: Mgr. Jozef Majoroš 
 
 
                                                                                                          Anna Baloghová 
                                                                                                             starosta obce 


